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Abstract (en)
In a web layer with at least two carriages (10, 14), namely an upper carriage (10) and a laying carriage (14), which move to and fro and are
accelerated at the reversal points of their travel and which have at least two endlessly rotating conveyor bands (18, 20) which are guided via
deflecting rollers (26', 26'', 28, 30, 32, 34, 36, 24; 38', 38'', 40, 28, 41, 42, 44, 48, 50) and between which the entering web (4) is received at least
between the upper carriage (10) and laying carriage (14), guided in a clamping manner and transported, provision is made for arranging in the upper
carriage (10) two deflecting rollers (26', 26'') for the conveyor band (18) transporting the entering web (4), and for the deflecting rollers (26', 26'')
to be arranged offset relative to one another in such a way that a portion of the first conveyor band (18) descending at an acute angle alpha to the
horizontal is obtained. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Florleger mit mindestens zwei hin- und hergehenden, an den Umkehrpunkten ihres Fahrwegs beschleunigten Wagen (10,14), nämlich
einem Oberwagen (10) und einem Legewagen (14), mit mindestens zwei endlos umlaufenden, über Umlenkwalzen (26',26'',28,30,32,34,36,24;
38',38'',40,28,41,42,44,48,50) geführten Förderbändern (18,20), zwischen denen der einlaufende Flor (4) zumindest zwischen Oberwagen (10) und
Legewagen (14) aufgenommen, klemmend geführt und transportiert ist, ist vorgesehen, daß in dem Oberwagen (10) zwei Umlenkwalzen (26', 26'')
für das den einlaufenden Flor (4) transportierende Förderband (18) angeordnet sind und daß die Umlenkwalzen (26',26'') derart zueinander versetzt
angeordnet sind, daß sich ein unter einem spitzen Winkel α zur Horizontalen absinkender Abschnitt des ersten Förderbandes (18) ergibt. <IMAGE>
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